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ZAPISNIK SA 2. SJEDNICE UO BS PGŽ 
 

Rijeka, 5. travnja 2017. 
 

Nazočni članovi UO:  

  
1. Serđo Samblić, predsjednik UO 

2. Sandro Gulja – podpredsjednik UO 
3. Dean Klarić - član 

4. Valter Šebelja - član 

5. Vjekoslav Matetić - član 
6. Dino Blečić - član 

7. Slobodan Marelja–Bošnjak - član 
8. Damir Jasić - član 

9. Franko karlović – član 
10. Anton Bučević 

 

Ostali nazočni: 
1. Marijan Čančarević – kandidat za predsjednika HBS-a 

2. Viviana Martinić – predstavnik u Skupštini HBS-a 
 

Odsutni - Opravdano:  - član 

1. Željko Skočić - ćlan 
 

Dnevni red 
 

1. Priprema za  Skupštinu HBS-a  
2. Prijedlozi za dodjelu priznanja za 2016. Godinu i termin Svečanosti dodjele priznanja 

3. Pitanja i prijedlozi 

 
Sjednica UO BS PGŽ je započela u 19.00 sati. Predsjedao je predsjednik  Boćarskog saveza Primorsko-

Goranske županije, g. Serđo Samblić. 
Materijale za sjednicu članovi UO dobili su e-poštom, odnosno čekali su ih na stolu. Predsjednik je 

predložio dopunu Dnevnog reda: 

 Aktivnosti u razdoblju od 1. Sjednice UO do danas 
 Novi način verifikacije Zapisnika UO  

 Odgovor na podnesak BK Opatija 
 

 

Nakon toga, dopunjeni Dnevni red prihvaćen je jednoglasno. 
 

Ad 1. Pripreme za sjednicu Skupštine HBS-a 
 

Izbornoj skupštini HBS-a pristupamo maksimalno odgovorno i nastupiti prema dosadašnjim i današnjem 
dogovoru. Kako je V. Matetić zauzet sa prvenstvenom utakmicom  2. Lige, zamjenski predstvanik na ovoj 

sjednici biti će gosp. Marijan Čančarević. 

U sklopu priprema za ovu Izbornu sjednicu Skupštine HBS-a organiziran je i sastanak sa kandidatom koji 
je prihvatljiv našim vizijama budućnosti u djelovanju Hrvatskog boćarskog  saveza (Gosp T. Ćurko iz 

B
O
Ć

A
R

S
K

I 
  
S

A
V

E

Z   
PRIMORSKO - GO

R
A

N
S

K
E

   Ž
U

P
A

N
IJ

E

mailto:info@bocarski-savez-pgz.hr
mailto:bocarski.sav.pgz@ri.t-com.hr
http://www.bocarski-sav.pgz.hr/


 

2 

 

Zadra). O sastanku i razgovoru izvjestili su Vjekoslav Matetić, Dino Blečić i Sandro Gulja. (Sastanku su sa 

naše strane prisustvovali S. Samblić, D. Blečić, V. Matetić,  S. Gulja, D. Klarić i S. Linić.). 

Na sastanku Tomislav Ćurko složio se uglavnom sa našim smjernicama i još jednom rekao da želi biti 
predsjednik HBS-a jedino ako ima premoćnu većinu u Skupštini, odnosno ako će imati podršku dva 

najveća županijska saveza (IBS i PGŽ). Računa na najmanje 20 glasova (od ukupno 30 predstavnika) 
Također smatra da kvalitetan rad u našim krajevima želi preslikati na cijelu Hrvatsku, i da očekuju 

podršku i angžman što više stručnih ljudi iz naših redova. Izvršni odbor HBS-a i komisije misli značajnije 

izmijeniti (pomladiti) i iz našeg saveza u UO namjerava predložiti dva člana. 
U raspravi koja je uslijedilla, bilo je govora  o zastupljenosti pojedinih saveza, o broju predstavnika, 

međutim to nikako neće biti tema slijedeće sjednice Skupštine. 
D. Blečić predložio je da se prestavnici našeg saveza u trenutku kada M. Jozipović uzme riječ, dignu i 

napuste prostoriju. To je znak protesta i ogorčenosti prema čovjeku, koji je za sada nekažnjeno, uvredio 

naš klub i naše boćarske suce. Također treba paziti da se ne ulazi u nikakve diskusije koje bi mogle voditi  
u smjeru zaoštravanja ili prekida sjednice.  

Rasprava koja  je uslijedila otvara više neriješenih slučajeva iz mandata sada već odlazeće garniture 
vodstva HBS-a (Divšići, M. Jozipović, A. Grančić, BK Metković, BK Sokol) 

Prevladava stav da svakako treba nastojati da Skupština završi i izabere novo vodstvo. 
 

Ad 2  Prijedlozi za dodjelu priznanja za 2016. Godinu i termin Svečanosti dodjele priznanja 

  
Komisija je dostavila svoje prijedloge koje su članovi dobili u materijalima. 

Raspravljaju svi članovi UO. U prijedlozima su navedeni i klubovi prvaci liga već nagrađeni (medalje i 
pehari, viši rang natjecanja). Svi se slažu također i da igrači koji nisu članovi naših klubova ne budu u 

konkurenciji. 

Predlaže se da se dodaju nagrade za zaslužne boćarske djelatnike ili značajne organizacije i manifestacije. 
 

Miljenko Vlah – Ivić (posthumno) 
Veljko Pavletić (posthumno) 

Međunarodni turnit Boće-open 
 

Za najboljeg trenera predložen je Čedo Vukelić. 

 
Termin proslave predložen je, obzirom na raspoloživost kongresne dvorane u H. jadran, 21. 4.2017. 

Nakon što je zaključeno da ženski klubvi imaju redovno kolo, što znači da ne mogu prisustvovati 
svečanosti.  

Zaključeno  je da se pokuša naći neki drugi termin, kao i eventualno drugo prikladno mjesto. 

Zadužuju se tajnik, Marelja-Bošnjak i Jasić da pronađu prikladno mjesto i prikladan termin. 
 

Ad 3.  
 

 O održanim sastancima po područjima, prema Zaključcima  sa 1. Sjednice UO izvjestili su V. 

Matetić i D. Blečić. Izražavaju zadovoljstvo predstavnika  klubova koji žele razgovore i dijalog i 
rado podijele svoja razmišljanja i prijedloge. Tako je nakon vrlo dobro pripremljenog sastanka sa 

predstavnicima otočkih klubova zaključeno da se za tri proljetna kola koja se igraju u Malom 
Lošinju delegira po jedan sudac, kojemu bi Boćarski savez platio putni trošak do trajekta i putnu 

kartu za trajekt, a klub sudačku taksu i put po otoku. To bi bio doprinos u smislu napretka 
kvalitete suđenja i ponašanja na utakmicama Lošinja. 

 

 Drugi zaklučak je da se iznađe načina kako financijski pomoći klubovima čiji igrači izbore 
plasmane na Prvenstva Hrvatske. 

 
 Sastanak sa grobničkim klubovima nije najbolje prošao, izostali su predstavnici polovice klubova, i 

to onih koji imaju najviše problema. Ipak, zaključeno je kako na Grobniku treba učiniti sve da se 

animira nova generacija mladih boćarica i boćara, da se uključe novi treneri boćanja i iskoriste 
prednosti infrastrukture koja postoji. 

 
 Na Očitovanje – mišljenje povjerenstva koje je oformio Hrvatski boćarski savez, a na zahtjev 

Boćarskog saveza Primorsko – goranske županije i koje su svi članovi dobili na stol, nakon 
rasprave u kojoj sudjeluje većina članova UO, zaključeno je kako smo dužni zaštiti dignitet i 
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interese naših klubova. Upravni odbor Primorsko – goranske županije treba uputiti novi zahtjev 

HBS-u, da se u skladu sa navedenim Očitovanjem – mišljenjem sankcioniraju osobe (predsjendik 

HBS-a i Predsjednik Sportske komisije) koji su svojim propustima omogućili navedene 
nepravilnosti.  

 
 Vjekoslav Matetić, županisjki instruktor boćanja zadužuje se da u najskorije vrijeme dostavi 

Izvješće o aktivnosti Instruktora u prva tri mjeseca. 

 
 Kako je pred nama termin odigravanja Međunarodnog turnira Sv. Vid, koji je ukalendaru F.I.B. to 

V. Matetić predlaže das e već sada oformi Organizacijski odbor i Turnir pripremi što bolje. 
Predlaže da u Organizacijskom odboru budu: D. Blečić, I. Šubat, D. Jasić, F. Karlović i Č. Vukelić. 

Ovakav sastav je prihvaćen, uz sugestije da Turnir bude jednodnevni, sa pozivanim ekipama iz 

Hrvatske i bliže okolice. 
 

 Predsjednik obrazlaže način kako verificirati Zapisnike sa sjednica Upravnog odbora. Što ranije 
Zapisnik treba poslati svim članovima UO uz rok od tri dana za eventualne primjedbe ili izmjene, i 

nakon toga roka Zapisnik je verificiran i treba ga staviti na stranicu Saveza. To je u interesu šire 
boćarske javnosti, da što ranije ima dostupne sve odluke i zaključke. 

 

 
 

Sjednica UO BS PGŽ je završila sa radom u 20.30 sati 
 

Zapisnik vodio : 

 
Sanjin Linić, tajnik 


